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Abstract (en)
The invention relates to a delivery arrangement for running yarns (F), having a storage drum (5) which is formed from individual bars and to which
the yarn (F) runs tangentially to form a looping supply advancing in the axial direction, and from which the yarn can be drawn off overhead; to
achieve a solution advantageous especially in terms of construction and use, it proposes to provide, at least between two bars, means for displacing
the yarn-turn portions extending between the bars, so as to lengthen their circumference, for example by pressing in. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Liefervorrichtung für laufende Fäden (F) mit einer aus einzelnen Stäben gebildeten Speichertrommel (5), welcher der
Faden (F) zur Bildung eines sich in Achsrichtung vorschiebenden Umwindungsvorrates tangential zuläuft und von welcher der Faden über Kopf
abziehbar ist: sie schlägt zur Erzielung einer insbesondere bau- und gebrauchstechnisch günstigen Lösung vor, mindestens zwischen zwei Stäben
Mittel vorzusehn, um die sich zwischen den Stäben erstreckenden Fadenwindungsabschnitte umfangsverlängernd , z. B. durch Eindrücken zu
verlagern. <IMAGE>
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